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OHAL 3 ay
daha uzatıldı

Bakanlar Kurulu sonrası açıklama yapan
Başbakan Yardımcısı Numan Kurtulmuş
Olağanüstü Hal'in 3 ay süreyle uzatıldığını son
dakika gelişmesi olarak açıkladı. Sayfa 2’de

Her mahalleye
otopark yapılsın

Belediye Meclis toplantısın-
da gündem dışı söz alan CHP
Grup Başkan Vekili Özgür Kılıç,
Çorum’daki otopark sorunu, hay-
rat çeşmeleri, turizm gibi çeşitli

konularda görüşlerini
dile getirerek bazı istek-
lerde bulundu. 

Sayfa 3’te

GAZİ CADDESİ KAPANACAK MI?
Otopark sorununu çözemeyen belediye çareyi vatandaşa pasladı. Belediye mecli-

sinde Gazi Caddesi’nde nasıl bir uygulama yapılacağının halka sorulması gündeme
getirildi. Gazi Caddesi’nin kapatılması ya da otopark uygulamasının devam edilme-

si şeklinde vatandaşa iki şık sunulurken köklü bir çözüm arayışdan uzaklaşılıyor. 

Gazi Caddesi’nin çözüm
bulunamayan trafik sorunu
bir kez daha gündemi meş-
gul ediyor. Kent merkezinde
artan araç sayısı, şehrin en
işlek caddesini adeta felç
etti.  Bugüne kadar değişik
uygulamalar yapılsa da tra-
fik akışını ve otopark soru-

nun çözmeye yönelik
olumlu sonuçlar alı-
namadı. 

Osmancık-Kızılırmak
geçişine kamulaştırma kararı 

AK Parti Çorum Milletvekili ve TBMM İdare Amiri Salim Uslu, Obruk
Barajı Mansap Düzenlemesi ve Kızılırmak Osmancık Geçişi 1.Kısım (Km:
3+000 - 8+000 arası) işinin yapımı amacıyla bazı taşınmazların Devlet Su
İşleri tarafından Acele Kamulaştırma Hakkındaki Bakanlar Kurulu Kararı
bugünkü Resmi Gazete’de yayımlandığını söyledi. Sayfa 2’de

Dünya Yürüyüş Günü kutlandı

Kamu Hastaneleri Birliği, İl Sağlık Müdürlüğü
ve Halk Sağlığı Müdürlüğü tarafından 3 Ekim Dünya
Yürüyüş Günü münasebetiyle “Sağlıklı Yaşam” yürü-
yüşü düzenlendi. Sayfa 2’de

Cinnet getiren koca öldü

Çorum’da karısını çocuk-
larının gözü önünde öldüren,
kendisini de yaralayan genç
adam, tedavi gördüğünü hasta-
nede yaşam mücadelesini kay-
betti. Sayfa 8’de

GELDİKLERİ
gibi gittiler

Ak Parti Çorum teşkilatında istifa
depremi yaşandı. Ak Parti İl Başkanı
Rumi Bekiroğlu ve Gençlik Kolları

Başkanı Ünal Yıldırım’ı
Ankara’ya çağıran genel mer-
kez yöneticileri istifa etmeleri-
ni istedi. Sayfa 3’te

“Köy yolları sıcak asfalt olacak”
İl Genel

Meclisi’nin Ekim
dönemi toplantıları
başladı.  Meclis top-
lantısı öncesinde Ak
Partili İl Genel
Meclisi üyeleri grup

toplantısın-
da bir
araya geldi. 

Sayfa 2’de

Köy yollarına dökülen
çöpler araştırılacak

Cumhuriyet Halk Partisi
(CHP) İl Genel Meclis Üyesi
Yıldız Bek, Sungurlu’da birçok
köy yoluna belediye tarafından
çöpler döküldüğünü belirtti.

Sayfa 5’te

İsbir ve Yılmaz  ailelerinin mutlu günü
Ortaköy Belediye Başkanı İsbir’in kızı Selfiye İsbir ile AK Parti Milletvekili

Ahmet Sami Ceylan’ın yeğeni Fatih Yılmaz dünya evine girdi. Sayfa 2’de

Sayfa 3’te
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Kamu Hastaneleri Birliği, İl
Sağlık Müdürlüğü ve Halk Sağlığı
Müdürlüğü tarafından 3 Ekim Dünya
Yürüyüş Günü münasebetiyle
“Sağlıklı Yaşam” yürüyüşü düzenlen-
di.

Dün Yunus Emre Parkı’nda

gerçekleştirilen yürüyüşe, Kamu
Hastaneleri Birliği Genel Sekreteri Dr.
Ömer Sobacı, İl Sağlık Müdürü Dr.
İsmail Yücel, Halk Sağlığı Müdürü
Dr. Ahmet Barış, Kamu Hastaneleri
Birliği, İl Sağlık Müdürlüğü, Halk
Sağlığı Müdürlüğü personeli ile vatan-
daşlar katıldı. Etkinlik kapsamında
Yunus Emre Parkı’nda toplanan katı-
lımcılar, parkta bulunan yürüyüş ala-
nında yürüdüler. Sağlıklı yaşama dik-
kat çekmek amacıyla gerçekleştirilen
yürüyüşün ardından katılımcılara
çeşitli ikramlarda bulunuldu.

“FİZİKSEL AKTİVİTEYİ
HAYATINIZIN BİR PARÇASI

HALİNE GETİRİN”
Yürüyüşün amacını anlatan

Halk Sağlığı Müdürü Dr. Ahmet
Barış, fiziksel aktivitenin insan haya-
tında büyük bir önem taşıdığını belirt-

ti. Barış, “Dünya Yürüyüş Günü vesi-
lesiyle sağlık personeli olarak farkın-
dalık yürüyüşü gerçekleştiriyoruz.
Günümüzde oldukça sık görülen kalp
ve damar hastalıkları temeli hareket-
sizliktir. Yürüyüş Günü’nün amacı da
fiziksel aktiviteyi insan hayatının bir
parçası haline getirmek. Bizlerde
bugün burada sağlık personeli olarak
sağlıklı yaşam yürüyüşü yaparak hare-
ketli yaşama dikkat çekmek istiyoruz.
Tüm halkımıza hareketli bir yaşam
diliyoruz. Hareketli yaşamı, fiziksel
aktiviteleri hayatlarında yer vermeleri-
ni tavsiye ediyoruz. Halkımızın inece-
ği yerden birkaç durak önce inerek,
kendi özel araçlarını kullanan vatan-
daşların da araçlarını evlerinden uzak
bir yere park ederek
hayatlarına yürüyüşü kat-
malarını temenni ediyo-
ruz” diye konuştu. (Çağrı
UZUN)

Dünya Yürüyüş Günü kutlandı

İl Genel Meclisi’nin Ekim döne-
mi toplantıları başladı. Meclis toplantısı
öncesinde Ak Partili İl Genel Meclisi
üyeleri grup toplantısında bir araya
geldi. Meclis gündeminin değerlendiril-
diği toplantı öncesinde açıklama yapan
İl Genel Meclisi Başkanı Halil İbrahim
Kaya, Valilik tarafından gönderilen
önemli gündem maddelerinin bu ayki
toplantıda ele alınacağını söyledi. 

Kaya açıklamasında “Bundan
sonraki süreçte köy yollarının asfaltı ve
130 kanalizasyonsuz köyün bitilmesini
taahhüt ettik. Bu arada soğuk asfalt üze-
rinde çalışıyorduk ancak başbakanımı-
zın talimatı üzerine bunu sıcak asfalta
dönüştürdük. Bundan sora köy yolları-

mız daha güzel, uluslar
arası normlarda asfalta
kavuşacak. Özellikle grup
yolarını elden geçireceğiz”
dedi. 

“Köy yolları sıcak asfalt olacak”

Bakanlar Kurulu sonrası açıklama yapan
Başbakan Yardımcısı Numan Kurtulmuş
Olağanüstü Hal'in 3 ay süreyle uzatıldığını son
dakika gelişmesi olarak açıkladı.

Bakanlar Kurulu sonrası açıklama yapan
Başbakan Yardımcısı Numan Kurtulmuş
Olağanüstü Hal'in 3 ay süreyle uzatıldığını söy-
ledi. Kurtulmuş ayrıca, Kanun Hükmünde
Kararnamelerle ilgili Meclis'teki 4 partinin katı-
lımıyla komisyon kurulacağını açıkladı. Numan
Kurtulmuş Bakanlar Kurulu toplantısı sonrası
açıklama yaptı.

Kurtulmuş, konuşmasında şu ifadelere
yer verdi:

"Bu dönemde TBMM'nin hayati önemde
meselelerle karşı karşıya olduğunu ifade etmek
isterim. Türkiye terör örgütlerine karşı mücade-
lesini sürdürecek, aynı zamanda 2023 ve 2051
hedefleri için atılım ruhuyla hareket edecek.
550 milletvekili arkadaşımızın tamamının bu
ruhla hareket edeceğini biliyoruz. TBMM üzeri-
ne düşen sorumluluğu yerine getirecektir.

Bakanlar Kurulu'nda dört bakanlığımız
sunumlarını gerçekleştirdi. İçişleri Bakanlığımız
FETÖ, PKK ve DAEŞ başta olmak üzere terör
örgütleriyle mücadelede gelinen tabloyu takdim
etti. Gerekli düzenlemelerin neler olacağı konu-
sunda görüşlerini paylaştı. Adalet Bakanlığımız
çeşitlik konularla ilgili gelişmeleri taşımıştır.
Cezaevlerindeki durumun gözden geçirilmesi,
darbecilerin yargılanması ve FETÖ lideri
FETO'nun Türkiye'ye iade edilmesiyle ilgili
yaptılan çalışmalar. Dört dosya FETO'nun iade-
siyle ilgili ABD'ye sunuldu. 15 Temmuz'dan

sonra tutuklama talebiyle ilgili dosya 10
Eylül'de takdim edildi. ABD'li yetkiler de dos-
yanın alındığını 23 Eylül'de bildirdi. Türkiye 15
Temmuz'da darbe teşebbüsüyle karşı karşıya
kalmıştır. Bu örgütün başındaki kişi FETO'dur.
Bu kişinin Türkiye'ye iadesiyle ilgili olarak
ABD makamlarının sorumluluğunu yerine
getirmesi için görüşmeler yapılıyor.

FIRAT KALKANI OPERASYONU
Dışişleri Bakanımız Suriye ve Irakla

ilgili durumlarını müzakere ettik. Fırat Kalkanı
operasyonu Suriye bütünlüğünün korunması,
Suriye'nin kuzeyinde terör koridorunun önlen-
mesi için yaptığı bir operasyondur. Burada
ÖSO unsurların Türkiye destek vermektedir.
Bizim için başarılı şekilde devam etmektedir.
Kırmızı çizgilerimiz sürmektedir. Türkiye,
DAEŞ'in bir sebep olduğunu ifade ediyor. Bu
bölgenin terör örgütlerinden temizlenmesi için
uluslararası koalisyonla işbirliğine hazır oldu-
ğunu ifade ediyor. Suriye, Suriye halkınındır.
Musul ve Rakka operasyonları yapılacaksa,
yerel unsurların sahada olması, koalisyonun da
destek vermesi meselenin aslıdır. Türkiye bu
operasyonların yürütülmesini düşünür, bu böl-
gelerin de başka terör örgütlerine bırakılmasına
müsaade etmez. Türkiye'nin operasyonların
içinde yer almasının temel şartlarından birisi
YPG ve PYD'nin operasyonun içinde almama-
sıdır. Münbiç cebinde önemli bir kısım terör
örgütleri çekilmiştir ama buradaki YPG/PYD
unsurlarının Fırat'ın doğusuna çekilmesini talep
ediyoruz. Halep'in ÖSO unsurlarından temizlen-
mesine neden olan Esed güçleri bombalama
eylemine devam etmektedir. İnsanlık bu trajedi-
yi seyretmekle yetiniyor. Hastaneler yok edili-
yor, çocuklar katlediliyor, insani yardım malze-
melerini götüren konvoylar vuruluyor. Bunun
kabul edilmesi mümkün değildir. Başta ABD ve
Rusya olmak üzere ilgili ülkelerin aralarındaki
tahterevalli oyununu bırakmasını talep ediyo-
ruz. Milli Eğitim Bakanlığımızın Ekim ayının
9'unda 20 bin öğretmeni daha alacağını ifade
etmek isterim. Bu öğretmenlerimizin kalkınma-
da birinci derecede öncelikli yerlere atanacak-
lar.

OHAL 3 AY SÜREYLE UZATILDI
Bakanlar Kurulumuzda ele alınan konu-

lardan birisi, 21.08 tarihinde yürürlüğe giren ve
19 Ekim'de sona erecek OHAL'in ikinci kere
uzatılması ve 19 Ekim günü gece yarısı
01.00'de yenilenmesi kararıdır. Bakanlar
Kurulumuz da tavsiye kararına uyarak 90 gün-
lük süreyle uzatma kararı almıştır." (Haber
Merkezi)

OHAL 3 ay daha uzatıldı

AK Parti Çorum Milletvekili ve TBMM
İdare Amiri Salim Uslu, Obruk Barajı Mansap
Düzenlemesi ve Kızılırmak Osmancık Geçişi
1.Kısım (Km: 3+000 - 8+000 arası) işinin yapı-
mı amacıyla bazı taşınmazların Devlet Su İşleri
tarafından Acele Kamulaştırma Hakkındaki
Bakanlar Kurulu Kararı bugünkü Resmi
Gazete’de yayımlandığını söyledi.

Uslu, “Yaklaşık 85 milyon TL yatırım
bedelli, Osmancık ilçemizinKızılırmak Şehir
geçişi kısmını oluşturan Obruk Mansap,
Kızılırmak Yatak Tanzimi Projesi 1.Etap yapım
çalışmalarıyla hem taşkınlar için önlem alınmış

hem de Osmancık Şehir Geçişi Kızılırmak
Sahili kent estetiğine uygun şekilde yeniden
dizaynedilmesinin sağlamış olacağız.
Kamulaştırma sürecinin hızlı bir şekilde
tamamlanarak yatırımın gerçekleşmesi için
Orman ve Su İşleri Bakanlığımızın 17/07/2016
tarihli Acele Kamulaştırma talebi Bakanlar
Kurulumuzca 07.09.2016 tarihinde uygun gör-
müş ve bugün de (03.10.2016) Resmi Gazetede
yayımlanmıştır. Karar kapsamında Kızılırmak,
Çay, Yeşilçatma, Güney ve Gemici
Mahallelerinde toplam 173 parselde kamulaştır-
ma yapılacaktır” dedi. (Haber Merkezi)

Osmancık-Kızılırmak
geçişine kamulaştırma kararı 
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Gazi Caddesi’nin çözüm
bulunamayan trafik sorunu bir kez
daha gündemi meşgul ediyor. Kent
merkezinde artan araç sayısı, şeh-
rin en işlek caddesini adeta felç
etti. Bugüne kadar değişik uygula-
malar yapılsa da trafik akışını ve
otopark sorunun çözmeye yönelik
olumlu sonuçlar alınamadı.
Hatırlanacağı üzere ücretli otopark
uygulamasında kavgaların yaşan-
ması üzerine iptal edilmişti. Bir
süre önce caddede yeniden oto-
parkla ücretsiz hale getirildi.
Ancak bu kez uzun süren parklar
nedeniyle cadde bir şeridi park
eden araçlarla kapandı. Çift sıra
parkların da artmasıyla trafik akı-
şında sıkça tıkanmalar yaşanmaya
başladı.  Trafik sorunun çözümüne

yönelik formüller aranırken, önce-
ki yıllarda da uygulanan park yasa-
ğı uygulamasının yeniden getiril-
mesi düşünülüyor. Belediye
Başkanı Muzaffer Külcü Belediye
Meclisi toplantısında konuyla ilgili
yaptığı açıklamada, araçların sade-
ce 10-15 dakikalık kısa sürelerle
otopark yapmalarına izin vermek
şartıyla, sürekli otoparkların önüne
geçebileceklerini kaydetti. Külcü
bununla ilgili nasıl bir uygulama
yapacaklarını da bir referandumla
halka soracaklarını açıkladı.
Vatandaşların kararına göre gazi
caddesine ya otopark
yasağı getirilecek, ya
da park uygulamasına
devam edilecek. 

(Haber Merkezi)

Gazi ve İnönü Caddelerine otopark yasağı getirilmesi yeniden gündemde. Özellikle çift sıra parklar nedeniyle zaman zaman
tıkanan cadde trafiğine çözüm aranıyor. Daha önceden de uygulanan park yasağının yeniden hayata geçilmesi planlanıyor.

Belediye bu kez caddeye park yasağı getirip geçilmeyeceğiyle ilgili yapacağı uygulamayı Çorum halkına soracak 

Gazi Caddesi için referandum yapılacak

Belediye Meclis toplantısında gündem
dışı söz alan CHP Grup Başkan Vekili Özgür
Kılıç, Çorum’daki otopark sorunu, hayrat çeş-
meleri, turizm gibi çeşitli konularda görüşlerini
dile getirerek bazı isteklerde bulundu. 

Çorum’un en önemli sorunun otopark
sıkıntısı olduğunu dile getiren Özgür Kılıç,
bununla ilgili bazı çözüm önerileri sundu. Kılıç,
“Her mahalleye bir veya birkaç tane mahalle
otoparklarının yapılması gerekmektedir.
Bunların kaynakları da belediyemizin, ruhsat
paralarından aldığı otopark parasıdır. Artık bu
aldığımız otopark paralarının, yerinde, çözüm
için kullanılması gerekmektedir” dedi.

HAYRAT ÇEŞMELERİNİN 
SUYU NEDEN KESİK

Çorum'da 95 adet hayrat olarak yaptırılan
ve son bunlara eklenen Akşemseddin Cami önü
ve 15 Temmuz şehitler çeşmesi olduğunu belir-
ten Kılıç “Bu çeşmelerden kaç tanesi çalışıyor,
kaç tanesinin suyu şebeke suyundan besleniyor,
şebeke suyundan beslenen hayratlardan kaç
tanesinin suyu hayrat sahibi tarafından ödeni-
yor? Çalışmayan çeşmelerin suyunun neden
kesildiğini öğrenmek istiyorum, bunlara tekrar
su verilmesini talep ediyorum” dedi. 

“ŞEHİR GİRİŞLERİNE 
HİTİT KAPISI YAPILSIN”
Çorum’un Hitit Uygarlığı'nın beşiği

konumunda olduğunu ve bu günlerde
Boğazkale-Hattuşa'nın Dünya Mirasına alınma-
sının 30. Yılı Etkinliklerinin kutlandığını hatırla-
tan Kılıç,  bu çerçevede Çorum'un, giriş ve çıkış-
larına Hitit Uygarlığı'na ait simgelerin yapılma-
sı, Kent Park'ta bu yönde bir çalışma yapılması
ve ayrıca, Çorum iline çocuklara yönelik bilim
ve teknik parklarının, trafik parkları ile sağlık
parklarının yapılmasını istedi. Kılıç, şehrin giriş
ve çıkışlarına Hitit Kapısı yapılmasını da önerdi.

CHP Grup Başkan Vekil Özgür Kılıç
konuşmasının devamında şunları söyledi;

“Milli bayramların tüm Belediye Meclis
üyelerimizi, bayramlarımıza ailesiyle birlikte
katılmaya davet ediyorum. Unutmayalım ki biz
seçilmiş insanlar, halkın bir adım önünde olmak
zorundayız. Milli şuur ve birlikteliğimizi unut-
mamız lazım. Onun için, Atatürk heykeli tekrar
şekillendirilerek devamlı yanan bir meşale

konulmalıdır. Bu meşale Lozan Anlaşması ile
tam bağımsız olan ülkemizin, 15 Temmuzla bir-
likte Milli Şuurumuzun güçlendiğini unutturma-
mak için olmalıdır. 29 Ekim Cumhuriyet
Bayramı'nda Belediye Meclis Üyelerimizi aile-
leriyle birlikte anıtta olmaya davet ediyorum.

Çorum için bir hayalim var. Çevre yolu-
nun Çorum merkezinden, Çorum kenarına taşı-
narak insanların ölmediğini, köprülere tırman-
madığını görmek istiyorum. Çorum için bir
hayalim var. Çorum'da bir havaalanı, bir tren
istasyonu, ikinci bir organize sanayi bölgesi ve
ikinci bir üniversite olduğunu görmek istiyorum.
Çorum için bir hayalim var. İbrahim Çayırı'ndan
İçeridere Bağları'na kadar bir sincabın hiç yere
konmadan ağaçların dallarından geldiğini gör-
mek istiyorum. Çorum için bir hayalim var.
Aşıklar tepesinde, Çorumlu her ırk ve mezhep-
ten olan gençlerin evlendiğini ve oradaki nikah
sarayında nikahlarının kıyıldığını görmek istiyo-
rum. Çorum için bir hayalim var. Sayın Başkan,
Sizin Bahabey'de, Benim de Tavukluk’ta oturdu-
ğumuzu görmek istiyorum. Unutmayalım ki,
büyük buluşlar, keşifler, ideolojiler hep bir
hayalle başlar. Hayalleri olmayanın
geleceği de olmaz. Ve konuşmamı bu
mübarek günün anlamına uygun bir
dörtlükle sonlandırmak istiyorum” 

Her mahalleye
otopark yapılsın

Ak Parti’de kazan kaynıyor. Ak Parti
Genel Merkezi, Çorum’da İl Başkanı
ve Yönetim Kurulu ile Gençlik Kolları
Başkanı ve Yönetim Kurulu Üyeleri-
nin istifasını istedi. Teşkilat başkanları-
nı Ankara’ya çağıran genel merkez
yöneticileri, kongreye kadar yeni bir il
yönetimi atamak için il teşkilatından
görevi boşaltmasını istedi.
Ak Parti İl Başkanı Rumi Bekiroğlu
konuyla ilgili yaptığı açıklamada,
Çorum teşkilatında yaşanan kavga ve
anlaşmazlıklar nedeniyle genel merke-
zin, il yönetiminin istifasının istediğini
söyledi.  Bu konuyla ilgili birkaç defa
genel merkezle görüşme yaptıklarını
dile getiren Bekiroğlu, bu aşamadan
sonra yapacak fazla bir şey yok. Biz
kongreye kadar görevimizi sürdürmek
isterdik.  İstifa konusundaki kararımızı
yönetim kurlu üyelerimizle yapacağı-
mız toplantının ardından vereceğiz”
dedi.  Gençlik Kolları Başkanı ve
Yönetim Kurulu Üyelerinin ise istifa
ettiğini söyledi.

Çorum’a döndükten sonra il teşkilatı
yöneticileri ile toplantı yapan İl
Başkanı Rumi Bekiroğlu istifa kararı
aldıklarını kamuoyuna açıkladı.
Bekiroğlu, yaptığı yazılı basın açıkla-
masında, “”25 Ocak 2015 tarihinde
Olağan il kongresi ile göreve başladı-
ğımız günden bugüne değin geçen
yirmi bir aylık süreç zarfında şerefimiz
ve onurumuzla yürüttüğümüz il baş-
kanlığı görevinden; ilerleyen zaman-
larda yapılacak il kongresinde adaletli
bir seçim süreci yaşanması ve sağlıklı
bir yapılanmanın gerçekleştirilmesi
adına makama ve mevkiye değişmeye-
ceğimiz değerlerimiz doğrultusunda
bugünden itibaren yönetim kurulu üye-
lerimizle birlikte istifa kararı almış
bulunmaktayız. Aldığımız bu kararın
şehrimize ,partimize ve ülkemize
hayırlı sonuçlar getirmesini Yüce
Allah’tan diliyoruz” dedi. AK Parti
Çorum İl Başkanlığı görevini devral-
dıktan sonra ‘Bismillah’ diyerek
görevlerin başladıklarını ifade eden
Bekiroğlu, açıklamasını şöyle sürdür-
dü;  “Almış olduğumuz İmam Hatip
eğitimi ve üniversite yıllarında edindi-
ğimiz İlim Yayma kültürü mihmandar-
lığında ;dava ve misyonumuza aykırı
olacak hiçbir işe destek olmadık.
Partimizin ilke ve duruşunu koruyarak
toplum yararını esas aldık. Ortak akıl
ve vicdanın kabul etmediği hiçbir giri-
şim içinde bulunmadık. Görev süremiz
içerisinde liderimiz Recep Tayyip
Erdoğan’ın “ Siyasetin tek limanı
ahlaktır.” Sözünü kendimize rehber
edindik. Hiç bir zaman hesabi olma-
dık.Karşılık beklemeyen duruşu,omur-
galı siyaseti en temel önceliğimiz ola-
rak belirledik.Her şart ve koşulda dik-
lenmeden dik durduk,milletin değerle-
rinin yanında,ihanet odaklarının karşı-

sında net tavrımızı bir an bile tereddüt
etmeden ortaya koyduk.
Dava ve misyonumuza aykırı olacak
hiçbir işe destek olmadık. Partimizin
ilke ve duruşunu koruyarak toplam
faydayı esas aldık. Ortak akıl ve vicda-
nın kabul etmediği hiçbir girişim için-
de bulunmadık. Tüm kamuoyu tarafın-
dan bilinmelidir ki ;geldiğimiz bu nok-
tada bugüne kadar nasıl kararlı bir
mücadele verdiysek bundan sonraki
süreçte de görevimiz ve ünvanımız ne
olursa olsun Ak Parti neferleri olarak
mücadelemize aynı kararlılıkla devam
edeceğimizi açıkça ifade ediyoruz.
İlerleyen zamanlarda yapılacak il kon-
gresinde adaletli bir seçim süreci
yaşanması ve sağlıklı bir yapılanmanın
gerçekleştirilmesi adına makama ve
mevkiye değişmeyeceğimiz değerleri-
miz doğrultusunda bugünden itibaren
yönetim kurulu üyeleri-
mizle birlikte istifa kararı
almış bulunmaktayız” 
(Haber Merkezi)

Ak Parti’de istifa depremi 

Ak Parti Çorum teşkilatında istifa depremi yaşandı. Ak Parti İl
Başkanı Rumi Bekiroğlu ve Gençlik Kolları Başkanı Ünal Yıldırım’ı
Ankara’ya çağıran genel merkez yöneticileri istifa etmelerini istedi.
İlk istifa haberi gençlik kollarından geldi. Ardından il yönetimi top-

lanarak istifa ettiklerini kamuoyuna duyurdu
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Belediye Meclisi’nin Ekim ayı
toplantısı dün Belediye Başkanı
Muzaffer Külcü’nün başkanlığında
yapıldı.

Toplantıda geçtiğimiz Eylül ayı
sonunda İspanya'ya teknik inceleme
amaçlı bir gezi düzenleyen Belediye
Başkanı Muzaffer Külcü, yurtdışı
gezisi hakkında bilgiler verdi. Külcü,
Çorum'da yapımı devam eden katı atık
bertaraf tesisi ile ilgili olarak, bu işin
teknik çalışmasını yapan elemanlarla
birlikte İspanya'ya gezi düzenledikle-
rini, gezinin oldukça verimli geçtiğini
bildirerek, AB projesi olarak yaptırılan
katı atık tesisinin önümüzdeki yıl
tamamlanacağını açıkladı.

Çoğu imar ağırlıklı 21 gündem
maddesinin görüşülerek karara bağlan-

dığı toplantıda şehrin geleceğini ilgi-
lendiren bazı kararlar alındı.
Toplantıda ilk olarak; cadde ve sokak-
ları isim verilmesi konusundaki teklif
görüşülürken, demokrasi şehitlerinin
isimleri bazı yerlere verildi. D 4 yetki
belgesi ücretinin de belirlendiği top-
lantıda daha önceki yıllarda kardeş
şehir ilan edilen Tunus'un Beja

Belediyesi'nden 10 kişilik bir heyetin
Çorum'a gelerek gezi ve inceleme
yapması uygun görüldü. Toplantının
devamında ise bazı imar ve plan deği-
şiklikleri görüşüldü.  Toplantıda
Belediye Meclisi'nin daha önceki top-
lantısında alınan kararlarla ilgili 4 ayrı
itiraz dilekçesi ele alınırken, itirazlar
reddedildi. (Çağrı UZUN)

Belediye Meclisi,
imar ağırlıklı toplandı

Belediye Meclisi’nin Ekim ayı
toplantısında bazı Kur’an Kursu, park
ve caddelere 15 Temmuz darbe girişi-
minde hayatını kaybeden demokrasi
şehitlerinin ismi verilme kararı alındı.

Dün Belediye Meclis
Salonu’nda gerçekleştirilen Ekim ayı
toplantısında gündem maddeleri ara-
sında yer alan, “Çevre yolu civarında
yapılan Öğretmen Lisesi 5. Sokak
No:28 adresindeki Erkek Hafızlık
Kur’na Kursu’na Şehit Erol Olçok
Kur’an Kursu,

Çevre yolu civarında Öğretmen
Lisesi Sokak No:12 adresindeki spor
salonuna Şehit Abdullah Tayyip Olçok
Spor Salonu,

Gülabibey Mahallesi’nde
Mevlana Camii ve Küçük Abdullah 6.
Sokak No:29 adresindeki kuran kursu-
na Şehit Mustafa Avcu Kur’an Kursu,

Abdibey Cami bahçesinde
yapılan kuran kursuna Turgut Aslan
Kur’an Kursu, Akşemseddin Cami’nin
doğusuna yapılan Farabi Caddesi
No:23 adresindeki parka Şehit Ömer
Halisdemir Parkı, 

Saat Kulesi yanında Gazi
Caddesi üzernde bulunan parka 15

Temmuz Hürriyet Parkı,
Akşemseddin Caddesi’nden

başlayarak Hıdırlık mevkiinden çevre
yoluna kadar uzanan ve bölünmüş yol
olarak düzenlenen caddeye Necmettin
Erbakan Caddesi,

Küçük Sanayi Sitesi’nde yeni
açılan ve siteyi Yaydiğin yoluna bağ-
layan caddeye Muhsin Yazıcıoğlu

Caddesi isimlerinin verilmesi konu-
sunda karar almak üzere Belediyemiz
Meclisine havalesini arz ederiz” gün-
dem maddesi görüşüldü.

Belediye Başkanı Muzaffer
Külcü, söz konusu gündem maddesini
oylamaya sundu. Gündem maddesi
oybirliğiyle kabul edildi. (Çağrı
UZUN)

15 Temmuz şehitlerinin
isimleri yaşatılacak

Çorum’un sanat ve turizm elçi-
si olma fikrini kendisine misyon edi-
nen Çorum Fotoğraf Sanatı Derneği
(ÇOFSAD), bu kez Karadeniz gezisi
ile ülkemizin fotoğraf hafızasına yeni-
lerini ekledi.

23 25 Eylül tarihleri arasında
Karadeniz gezisi için akşam yola
çıkan ÇOFSAD üyeleri Artvin Borçka
iline bağlı Karagöl’de doyumsuz man-
zara eşliğinde sabah kahvaltısı yaptı.
Dünyanın çatısı olarak da adlandırıla-
bilen Karagöl’ de çekimlerini tamam-
layan dernek üyeleri gün batımını
fotoğraflamak ve gece-
yi geçirmek üzere
Ayder Yaylası’ na geçti.
Ayder yaylasının yöre-
sel yemeklerinin de
tadına bakma fırsatı
bulan dernek üyeleri
geceyi horon eşliğinde
sonlandırdı. Ayder
Yaylası, Fırtına Deresi,
Çamlıhemşin, Zilkale
fotoğraf çekimlerine
Pazar kahvaltısı sonrası
başlayan ÇOFSAD
üyeleri, gün batımını
Trabzon’ da yakalama
fırsatı bulurken, gece
fotoğraf çekimlerini ise

Ordu Boztepe’ de yapma fırsatını bul-
dular.

Dernek yönetimi Karadeniz de
çekilen fotoğrafların yer aldığı ödüllü
fotoğraf yarışması düzenleyerek
değerlendirmeyi halk oylamasına sun-
ması sonucunda 1. Onur Tataroğlu, 2.
Ömer Küçükoğlu, 3. Sedat Tezgül en
çok beğeni alarak ödüllere layık
görüldüler. ÇOFSAD Basın Sözcüsü
Zekiye Çalışkan bir taraftan fotoğraf
sanatının ilimizde yaygınlaşması,
diğer taraftan fotoğrafladıkları ülkemi-
zin nadide kentleriyle, gerek tarihe

gerekse doğal güzelliklere yolculuk
yaparak aynı zamanda ilimizin tanıtı-
mına da katkı sağlamaya devam ede-
ceklerini söyledi.

Fotoğraf sanatına aşık ve bu
sanatı öğrenmek isteyen herkesi der-
neklerine katılmaya davet eden Çalış-
kan, derneğin bir sonraki gezisinin 23
Ekim 2016 tarihinde sonbaharın tüm
renklerinin bir arada bulunduğu Bolu
Yedigöller, Gölcük ve Abant göllerine
yapılacağını belirterek, fotoğraf sana-
tına ilgi duyan herkesi geziye katılma-
ya davet etti. (Haber Merkezi)

ÇOFSAD, Karadeniz’i fotoğrafladı

Ortaköy Belediye Başkanı İsbir’in kızı
Selfiye İsbir ile AK Parti Milletvekili Ahmet
Sami Ceylan’ın yeğeni Fatih Yılmaz dünya
evine girdi.

AK Parti Milletvekili Ahmet Sami
Ceylan’ın yeğeni Fatih Yılmaz ile Ortaköy
Belediye Başkanı Taner İsbir’in kızı Selfiye
evlendi. Yılmaz Otomotiv Sahibi Fatih Yılmaz
ile Selfiye (İsbir) Yılmaz’ın Pazar günü Anitta
Hotel’de gerçekleştirildi. Düğün törenine, Vali
Necmeddin Kılıç, AK Parti Milletvekili ve
TBMM İdare Amiri Salim Uslu, AK Parti
Milletvekilleri Ahmet Sami Ceylan, Lütfiye

İlksen Ceritoğlu Kurt, İl Emniyet Müdürü
Murat Kolcu, ilçe belediye başkanları, siyasi
parti yöneticileri, sivil toplum kuruluşlarının
temsilcileri ile çok sayıda davetli katıldı.

Genç çiftin nikahını Belediye
Evlendirme Memuru Erdem Sakınmaz kıyar-
ken, nikah şahitliğini ise, Vali Necmeddin Kılıç,
Milletvekilleri Salim Uslu, Ahmet Sami Ceylan
ve Lütfiye İlksen Ceritoğlu Kurt ile Emniyet
Müdürü Murat Kolcu yaptı.

Kesin Karar Gazetesi, İsbir ve Yılmaz
ailelerini kutlar, genç çifte ömür boyu mutlu-
luklar diler. (Haber Merkezi)

İsbir ve Yılmaz
ailelerinin mutlu günü
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İl Genel Meclisi'nin Ekim
ayı olağan toplantıları başladı.

Meclis, dün İl Genel
Meclisi Başkanı Halil İbrahim
Kaya başkanlığında toplanarak
gündeme alınan maddeleri görüştü.

Dönemin birinci toplantısın-
da ilk olarak; İskilip İlçesi'ne bağlı
Akcasu, Akpınar, Aşağıörenseki,

Aşağışeyhler, Çatkara, Çomu ve
Elmalı köylerine ait köy yerleşik
alanı ve civarı sınır tespiti ile ilgili
İmar ve Bayındırlık
Komisyonu'nca hazırlanan raporlar
görüşüldü. Raporlar hakkında
Komisyon Başkanı Yurdanur
Özzehinli tarafından meclis üyele-
rine bilgi verildi.  (Çağrı UZUN)

İl Genel'de Ekim
mesaisi başladı

İl Genel Meclisi'nin dünkü toplantısında
ilginç bir durum yaşandı. Muharrem ayı oruç-
larının başlamasına rağmen meclis toplantısın-
da üyelere çay ve su ikramı yapılırken, çok
sayıda meclis üyesi de birer konuşma yaparak
Muharrem ayını tebrik etti, Kerbela şehitlerini
andı.

Benzer bir durum Belediye Meclisi
Toplantısında da yaşandı. İl Genel Meclisi
Ekim Dönemi toplantılarının ilkinde; CHP
Grup Başkan Vekili Haydar Erdem, MHP Grup
Başkan Vekili Celal Güngör, AK Parti Grup
Başkan Vekili Abdullah Meteoğlu, meclis üye-
leri Yıldız Bek (CHP), Nurettin Karaca (AK
Parti) ve bazı meclis üyeleri mecliste birer
konuşma yaparak Muharrem ayı oruçlarının
başlaması nedeniyle tüm Çorumluların ve
İslam Aleminin Muharrem ayını tebrik ettiler,
bu vesileyle de Kerbela şehitlerini andılar.
Meclis üyeleri Muharrem oruçlarının ve
Kerbala olayının tarihçesi hakkında da bilgiler
vermeyi ihmal etmedi.  Ancak Muharrem ayı-
nın ruhuna aykırı olarak mecliste su ve çay
ikramı yapıldı. Hiçbir meclis üyesi de ikramla-
ra karşı çıkmadı. 

Ramazan ayında meclis toplantılarında
su ve çay ikramları yapılmazken, Muharrem

ayında niçin bu geleneğin bozulduğu merak
edilirken, meclis üyelerinin birbiri ardına
konuşmalar yaparak Muharrem ayını kutlama-
ları dikkat çekti. Mecliste yaşanan bu durum
"bu ne perhiz, bu ne lahana turşusu" sözünü
hatırlattı.

MUHARREM ORUÇLARI 
BİTMEDEN AŞURE 
DAĞITACAKLAR

Meclis Başkanı Halil İbrahim Kaya ise
önümüzdeki Perşembe veya Cuma günü aşure
çorbası dağıtacaklarını duyurdu. Muharrem
oruçları 10 gün sürerken, Perşembe veya Cuma

günü dağıtılacak aşure çorbasının da oruç
dönemine denk geldiği dikkate alındığını, top-
lantıda hiçbir meclis üyesinin de bu duruma
karşı çıkmadığı gözlendi.

BENZER BİR DURUM BELEDİYE
MECLİSİ'NDE DE YAŞANDI

Belediye Meclisi'nin bugünkü toplantı-
sında da aynı durum yaşandı. Meclis toplantısı
sırasında çay ve su dağıtımı yapıldı. Meclis
üyeleri çay ve suları afiyetle yudumlarken,
CHP Grup Başkan Vekili Özgür Kılıç, gündem
dışı bir konuşma yaparak Muharrem ayını kut-
ladı. (Çağru UZUN)

Çay ve su içerek Kerbala'yı andılar

Cumhuriyet Halk Partisi
(CHP) İl Genel Meclis Üyesi
Haydar Erdem, Mecitözü Kavşak
Tepe mevkiinde rivayetlere göre
Hz. Ali’nin kılıcının izi bulunduğu
kayalar olduğunu dile getirerek
araştırılmasını istedi.

Dün gerçekleştirilen İl
Genel Meclisi Ekim ayı toplantı-
sında gündem dışı sözlü önerge
veren CHP İl Genel Meclis Üyesi
Haydar Erdem, “Hz.
Muhammed’in Ehl-i Beyt’i olan
amcaoğlu, damadı ve 4. Halife Hz.
Ali’nin, rivayete göre Mecitözü
Arpaç mevkii, Kavşak Tepe’de
ayrı ayrı 2 kayada kılıç darbeleri
ve atının kayalar üzerinde ayak
izleri vardır. Bizler bunu mucize
olarak nitelendiririz. Bu olayın
arkeologlar tarafından araştırılıp
meclisimizin ve kamuoyunun bil-
gilendirilmesini istiyorum” diye
konuştu. İl Genel Meclis Başkanı
Halil İbrahim Kaya ise, Turizm
Komisyonu Başkanı Abdullah
Meteoğlu’nun meclis adına küçük

bir inceleme yapmasını isteyerek,
Meteoğlu’nun incelemesinin ardın-
dan komisyona havale edilip edil-
meyeceğini meclis
toplantısında görüşü-
lebileceğini bildirdi.
(Çağrı UZUN)

‘Hz. Ali’nin kılıç izleri ve 
atının ayak izleri araştırılsın’

Cumhuriyet Halk Partisi (CHP) İl Genel
Meclis Üyesi Yıldız Bek, Sungurlu’da birçok
köy yoluna belediye tarafından çöpler döküldü-
ğünü belirtti.

İl Genel Meclisi Ekim ayı ilk toplantı-
sında gündem dışı sözlü önerge veren CHP İl

Genel Meclis Üyesi Yıldız Bek, köy yollarına
belediyeler tarafından dökülen çöpleri gündeme
getirdi. Bek, “Ben Cumartesi günü
Sungurlu’daydım. Oradan köylerimize giderken
çöplerin köy yollarına atıldığını gördük. Bu
sanırım belediyenin çöpleri. Fotoğrafları da
mevcut. Sungurlu’nun da Büyükpınar, Fatih ve
Başpınar Mahallesi de etkileniyor. Küçük bir
rüzgar olduğunda köylüler oturamıyorlar oluşan
kokudan. Son yıllarda da bu çöplerin gelmesiy-
le birlikte hastalıkların arttığı gözlenmiş. Özel-
likle verem hastalığı baş göstermiş. Çöplerden
kaynaklı bu tür hastalıklara yakalanıyor köylü-
lerimiz. Buranın araştırılıp, meclis gündemine
taşınmasını istiyorum” şeklinde konuştu.

“TÜM İLÇELER ARAŞTIRILSIN”
İl Genel Meclis Başkanı Halil İbrahim

Kaya ise, Bek’in önergesine destek vererek tüm
ilçelerde Çevre ve Sağlık Komisyonu’nun ince-
lemesini istedi. Kaya “Genelde bu ilçelerimizde
bu sorun var. İsterseniz komisyonumuz sadece
orayı değil de tüm ilçelerimizdeki çöp sorunla-
rını araştırsın. Doğru bir çalışma olur diye
düşünüyorum. En azından kamuoyunun ve
belediye yetkililerinin dikkatini çekmiş oluruz.

Bir tedbir alınması yönünde güzel şeyler olabi-
lir” dedi. 

“ÇORUM’UN SESİ 
OLMAK ZORUNDAYIZ”

İl Genel Meclis Başkanı Halil İbrahim
Kaya, bazı kesimler tarafından meclisin eleşti-
rildiğini, halkın seçtiği meclis olarak her zaman
sorgulama imkanları olduğuna dikkat çekti.
Kaya, “İl Genel Meclisi, bulunduğu beldeyle
ilgili her türlü çalışmayı yapabilir. Biz bu
Çorum’un sesi olmak zorundayız. Çorum’un
sorunlarını burada tartışmak zorundayız. Sadece
yol, su, kanalizasyon ile bir meclis olmamalı-
yız. Bazıları diyor ki, ‘İl Genel Meclisi bu işe
neden karışıyor, bizi mi sorguluyorsunuz?’
diyor. Evet sorguluyoruz. Bizi halk seçti ve biz
de halkımız adına Çorum’daki olayları sorgula-
rız. Bunu da kimse engelleyemez. Kamuoyu
oluşturmak meclislerin ana olayıdır. Biz mem-
leketimize sahip çıkacağız” ifadelerini kullandı.

Kaya’nın konuşmasının ardından söz
konusu araştırma önergesi, araştırılmak ve rapo-
ra bağlanmak üzere Çevre ve Sağlık
Komisyonu’na havale edildi. (Çağrı UZUN)

Köy yollarına dökülen çöpler araştırılacak

İl Genel Meclisi Başkanı
Halil İbrahim Kaya, meclis ola-
rak Ekim-Kasım aylarında yoğun
bir performans sergileyerek köy-
lerin yol sorunlarını çözecekleri-
ni bildirdi.

İl Genel Meclisi'nin
dünkü toplantısında bir konuşma
yapan Kaya, Ekim ayı ile birlikte
artık havaların soğumaya başla-
dığını, yağmurlu ve karlı günle-
rin yakın olduğunu belirterek,
aciliyet teşkil eden köy yolları-
nın bu dönemde yapılması, köy-
lerin kış şartlarına hazır hale
getirilmesi gerektiğini bildirdi.

İl Genel Meclis üyelerinin
hızlı bir şekilde yol sorunu olan
yerleri tespit etmesini ve kendile-
rine iletmesini isteyen Kaya,
"asfalt oranı henüz istediğimiz
seviyede değil. Bu sene ve önü-
müzdeki sene asfalt çalışmaları-
na ağırlık verip tüm köy yollarını
yapacağız ancak yaklaşan kış
öncesi acil olan köy yollarını

öncelikle gündemimize alıp yap-
mak, kışa hazırlamak durumun-
dayız. Asfalt yapamasak bile en
azından stablize yapabiliriz. İl
Genel Meclis Üyelerinin bu doğ-
rultuda bir çalışma yapmasını
arzu ediyorum. Bu dönemde
daha hızlı ve seri olmak zorunda-
yız" dedi. (Çağrı UZUN)

Köylerin yol sorunlarına
AĞIRLIK VERİLECEK

dan Çorum tanıtımı amacıyla bastı-
rılan bir broşürünü getirdi bize.
Kendisi bizlere, ‘Sungurlu’nun hiç
tarihi eseri yok mu? Burada neden
yer almıyor’ diye sordu. Bizler de
cevap veremedik. Hakikaten broşür
incelendiğinde Sungurlu’nun hiçbir
tarihi eseri yer almıyor. En azından

bizim Ulu Camimiz var, Hilmi
Efendi Camiimiz var, hanım hama-
mımız var, saat kulemiz var. Artı bu
broşürler yapılırken kaymakamlık-
tan, belediye başkanlığından bilgiler
alınıp daha hassas davranılması
gerekiyor” dedi. (Çağrı UZUN)

‘Sungurlu’nun tarihi eserleri neden yok?’
Sungurlu İl Genel Meclis

Üyesi Ramazan Kelepircioğlu,
Çorum Valiliği tarafından tanı-
tım amacıyla bastırılan el bro-
şürlerinde Sungurlu’nun hiçbir
tarihi eserinin yer almadığını
meclis gündemine taşıdı.

Dün İl Genel Meclisi
Ekim ayı ilk toplantısında gün-

dem dışı söz alan Kelepircioğlu,
haklı bir sitemde bulundu.
Çorum Valiliği tarafından
Çorum turizmine katkı sağlamak
ve tanıtmak amacıyla bastırılan
el broşürlerinde Sungurlu’nun
tarihi eserlerinin yer almadığını
belirtti. Kelepircioğlu, “Bir
vatandaşımız Valiliğimiz tarafın-
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BUREYDE BİN HUSAYB
Hz.Muhammed(SAV) ve arkadaş-

ları yalnız gündüzün en sıcak saatlerin-
de bir gölge bulup dinlenerek, diğer
saatlerde hiç durmaksızın yollarına
devam ediyorlardı. Serince bir rüzgâ-
rın estiği kıyılardan, üslerinde yer yer
küçük fidanlar bitmiş olan kirli sarı
yahut donuk mavi renkte tepelerden
daha sonra volkanik yerlerden geçtiler.

Çöl, burada toz haline gelmiş
siyah lâv döküntüleriyle volkan ağızları
şeklinde dağlarla pek korkunçtu.

Kuzeye doğru gidildiği nispette su
kıtlaşıyordu. Bazı hurma ağaçlarının
diplerinde nâdir kaynaklar açılmış, sarı
kuyulara, kaya yarıklarına, tabii sarnıç-
lara tesadüf ediliyordu. Bu memleketin
halkı, hep Bedevilerdi. Çadırlarda
yahut lâv taşları örtülü sefil köylerde
yaşayan tek tük insanlardı.

Hz.Muhammed(SAV) önde gidi-
yordu. Ebu Bekir(R.A) ve arkadaşları
onun birkaç adım ardındaydılar.

Ebu Bekir(R.A), ticaret için Şam'a
gidip gelirken buralardan çok geçmişti.
Onu tanıyanlar çoktu. Bazıları Hz.
Muhammed’i (SAV) göstererek.

- Bu kimdir?
Diye soruyorlardı. Ebu Bekir(R.A)

daima şu cevabı veriyordu.
- Kılavuzdur.
Yol uzadıkça, tehlike azalıyordu.

Bazen çadırların önünde duruyorlar,
Bedevilerden süt alıyorlardı. 

Beni Senem Aşireti reisi Ebu
Bureyde bin Husayb, Hz.
Muhammed’in(SAV) ismini çoktan duy-
muştu. Kureyş'in onu tutana yahut
öldürene, yüz deve vereceğini öğrenin-
ce tamah etti. Yetmiş süvari ile yola
çıktı. Develerin izlerine bakarak anladı
ve yetişti. Ebu Bekir(R.A) yine telâşlı
idi. Fakat Hz.Muhammed(SAV) onun
gibi değildi. Bureyde Hz. Muhammed’i
(SAV) görür görmez onun nurlu yüzü-
ne hayran kaldı. Ona karşı kalbinde
yakınlık hissetti, hiçbir harekette
bulunmadı. Acaba bu kimdi?

Hz.Muhammed(SAV) bu mühim
anı kaçırmadı. Kötü bir maksatla yolu-
nu kesen bu adama güler yüz gösterdi
ve sordu.

- Sen kimsin?
Bureyde, çok saygı ve sevgi besle-

diği bir amirinden emir almış gibi der-
hal cevap verdi:

- Bana Bureyde derler.
Bu isim tatlı manasına geliyordu.

Hz.Muhammed(SAV) mağara arkadaşı-
na dönerek:

- İşimiz tatlılaştı ve yoluna girdi.
Sonra tekrar Bureyde'ye sordu.

- Hangi kabiledensin?
- Sehem Oğullan Kabilesi'ndenim.
Bu isim de çok doğru ve sağlam

demekti. Hz.Muhammed (SAV) yine
Ebu Bekir'e(R.A) döndü:

- Selâmetteyiz.
Diye müjdeledi. Bir defa daha

Bureyde'ye:
- Hangi soydansın? Dedi. Bureyde

cevap verdi:
- Sehem Oğulları'ndanım.
Sehem, yay ve ok demekti.
Hz.Muhammed(SAV) yine Ebu

Bekir'e(R.A) döndü.
- Kısmetin çıktı!
Bureyde, şimdi

Hz.Muhammed’e(SAV) büsbütün hay-
randı. O kadar ciddi, tatlı ve güzeldi ki,
her gün rastladığı insanlara asla benze-
miyordu. Onda, hiç kimsede görmediği
bir üstünlük, bir büyüklük göze çarpı-
yordu. Bureyde onun kim olduğunu
merak ediyordu. Herhangi bir insana
benzemeyen bu zatın, Peygamber
olması ihtimali kuvvetliydi.

Bu sefer o sordu:
- Muhammed(SAV) sen olmaya-

sın?
Ebu Bekire (R.A) sorsaydı, belki

yine:
- Kılavuzdur diyecekti. Fakat

Hz.Muhammed(SAV) karşısındaki ada-
mın kalbini okumuş, ondan kötülük
gelmeyeceğini anlamıştı. Onun için,
tereddütsüz.

- Evet, ben Muhammed bin
Abdullah'ım!

Diye cevap verdi. Yeryüzünde bu
derece iyi kalpli ve doğru insan bulu-
namazdı ve böyle bir insandan hiç kim-
seye zarar gelmezdi. O halde, mert ve
asil olmakla övünen Bureyde ona niçin
kötülük edecekti?

Bureyde. Hz. Muhammed’e(SAV);
yaydığı dinin nasıl bir din olduğunu
sordu. Peygamberimiz(SAV) anlattı ve
bazı ayetler okudu. Bureyde:

- Bu sözler senin midir? Diye
sordu. Hz.Muhammed(SAV):

- Allah'ın sözleridir!
Bureyde şöyle dedi:
- Ey Muhammed(SAV)! Sana

inandım, çünkü bu sözleri bir insan
söyleyemez. Söylerse ancak Yüce Allah
tarafından öğretilmiştir. Bir olan
Allah'a, senin Peygamber olduğuna
iman ediyorum.

Yollar henüz tehlikesiz değildir.
Seni, Yesrib'e götüreyim.

Oraya bayraksız girmen caiz
değildir. Sarığını çözdü, bir mızrağın
ucuna bağladı, bayrak gibi dalgalandır-
dı ve hep beraber yola çıktılar.

Bureyde, Hz. Muhammed’e(SAV)
hayvan, mal, para ve elbise vermeyi
teklif etti. Hz.Muhammed(SAV) isteme-
di. Bureyde, kendisinin Yesrib'de evi
olduğunu, oraya misafir olmasını rica
etti. Hz. Muhammed(SAV):

- Devem nereye çökerse, oraya
yerleşirim dedi. Artık gerçekten selâ-
mete ulaşmışlardı. Yedi gün süren zah-
metli yolculuğun yorgunluğunu adeta
unutmuşlardı. Biraz sonra Suriye'den
gelerek Mekke'ye giden küçük bir ker-
vana rastladılar.

Ebu Bekir'in(R.A) kızı Esma'nın
kocası Zübeyr bin Avvam (Peygamberin
halasının oğlu) yolcular arasındaydı.
Şamdan bazı mallar almış gidiyordu.
Hz.Muhammed(SAV) ve Ebu Bekir'e
(R.A) birer maşlah verdi. Onlar da
hemen giydiler.

Zübeyr yalvardı:
- Beni de beraber Yesrib'e götürü-

nüz. Hz.Muhammed(SAV)
razı olmadı.
- Mekke'ye git, çoluğunu çocuğu-

nu al gel. Zübeyr öyle yaptı.
Yesrib

Müslümanları, Hz.
Muhammed’in(SAV)
Mekke'den çıktığını ve
yolda olduğunu haber
almışlardı. Hemen
hemen hepsi sabah
namazını kıldıktan
sonra şehrin civarına,
Mekke yoluna yahut
evlerin damlarına
çıkıyorlar, onu bekli-
yorlardı. Bazıları da
uzaklara kadar gide-
rek gözlüyorlardı.
Ancak güneş gökyüzü-
nün merkezine yük-
seldiği ve ortalığı
adeta ateşe boğduğu
zaman, evlerine gidi-
yorlar, gölgelere sığı-
nıyorlardı.

Bir pazartesi
günüydü. Yesrib
Müslümanlarının ileri
gelenleri 

Hurre denilen
taşlık bir tepeye çık-
mışlar, Hz.
Muhammed’i(SAV)
bekliyorlardı.
Saatlerce bekledikleri
ufukta bir karaltı bile
göremediler. Fazla
sıcak basınca evlerine
gitmek üzere döndü-
ler.

Bir saat kadar sonra, yüksek yer-
deki evinin damına çıkmış olan biri:

- Ey Yesribliler! Beklediğiniz insan
geldi. Diye bağırdı.

Bu sesi duyanlar, evlerinden fırla-
dılar, Mekke yoluna baktılar, çok uzak-
ta beyaz maşlahlı adamlar, beyaz bir
bayrak ve bir kalabalık gördüler.

Onların Peygamber ve yanındaki-
ler olduğuna kanaat getirdiler, birbirle-
rine müjdelediler ve karşılamaya çıktı-
lar. Bazıları develere, bazıları atlara,
bazıları da eşeklere binmişlerdi.
Birçokları da yaya idiler, fakat adeta
koşuyorlardı. Bunlar arasında kadınlar
ve çocuklar bile vardı. Çalgıcılar tefle-
rini almışlardı. Şarkıcılar ve Habeşi
oyuncular da beraberdi. Sanki canlan-
mış bir sevinç dalgalanıyordu. Bu coş-
kun halk, Hz. Muhammed’i (SAV)
heyecanla karşıladılar. Şimdi tefler çal-
mıyor, şarkılar söyleniyor, Habeşler
dans ediyorlardı. Şarkılar, çalgıcılar
şairler ortaya çıkıyorlar, kasideler oku-
yorlardı.

Kansere Karşı Hurma İle
Korunun!

Kanser çağımızın hastalığı haline
geldi. Doğal olmayan yiyecekler, çevre
kirliliği ve radyasyon gibi birçok neden
kansere sebep olabilir. İçerdiği lif saye-
sinde birçok kanser türüne karşı koruma
sağlar. Kanser özellikle günümüzde bir-
çok kişinin korkulu rüyasıdır. Ayrıca
telefon, bilgisayar gibi elektronik aletle-
rin radyasyon yayması ile de kansere
yakalanma riski artar. Hurmayla rahim,

göğüs, kolon kanseri gibi kanser türleri-
ne karşı korunmak mümkündür.

Zayıflamak İstiyorsanız Hurma
Yemeyi İhmal Etmeyin!

 Kilo vermek, zayıf kalmak
isteyen kişilerin de adresi yine bu leziz
meyvedir. Özellikle salatalık ile birlikte
tüketilirse kilo vermeye yardım eder.

 Bir adet hurma yaklaşık
olarak 15 kalori civarındadır. Düşük
kalori içeriğine sahip olması nedeniyle

kilo aldırmaz.
Vücut için bu kadar çok faydası

olan hurma, malesef ki sadece ramazan
ayı içinde hatırlanıyor. Diğer aylarda
çok fazla tüketilmiyor. Birçok hastalığı
önlemesi, kemik ve kas yapısını koruma-
sı gibi sebepler ile yıl boyu tüketilmesi
gereken bir meyvedir. Bu nedenle evleri-
nizden hurmayı eksik etmeyin.

FAYDALI BİLGİLER: HURMANIN FAYDALARI

MUHAMMED-ÜL EMİN
PEYGAMBER EFENDİMİZİN HİCRETİ (622)

Kırkambar
Kuru Kahve - Baharat - Yemiş - Aktariye
Gazi Cad. No: 50 / A (Vergi Dairesi Yanı)

K.K. 73

Abdulkadir DURU

Siparişleriniz için 
0 212 518 23 97

www.ozdengazetesi.com.tr
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HÜSEYİN CESUR
Merhum Hasan CESUR' un oğlu; Hüseyin
CESUR vefat etmiştir. 
Allah Rahmet eylesin.

İRFAN TÜRKOĞLU
Pancarlık Köyü' nden gelme, Barış ve Serkan
TÜRKOĞLU' nun babası, Bahtiyar ve Mehmet
TÜRKOĞLU' nun kardeşi; İrfan TÜRKOĞLU
vefat etmiştir. 
Allah Rahmet eylesin.

SATI ALADEMİR
Hankozlu Köyü' nden, İbrahim ve Mustafa
ALADEMİR' in annesi, Otobüs Şoför' ü Osman
BOLAT' ın kayınvalidesi; Satı ALADEMİR
vefat etmiştir. 
Allah Rahmet eylesin.

AHMET KAYA
Mecitözü, Terken Köyü' nden gelme, Aziz
KAYA' nın oğlu, Engin ve Sevim KAYA' nın
babası; Ahmet KAYA vefat etmiştir. 
Allah Rahmet eylesin.

MESUDE SANCUR
İtfaiye' den emekli Ali ve İsmail SANCUR' un
annesi; Mesude SANCUR vefat etmiştir. 
Allah Rahmet eylesin.

RIZA AYDIN
Kadıderesi Köyü' nden, Belçika' dan emekli
Garip AYDIN' ın babası, Cennet ve Nihat
AYDIN' ın amcası; Rıza AYDIN vefat etmiştir.
Allah Rahmet eylesin.

SELVER ŞENER
Eskie Köyü' nden gelme, Bekir ŞENER' in kızı,
Terzi Ahmet ŞENER' in yeğeni, Murat ve
Ferhat ŞENER' in kardeşi; Selver ŞENER
vefat etmiştir. 
Allah Rahmet eylesin.

RUFE ZİYAN
Kazıklıkaya Köyü' nden gelme, Kadir ZİYAN'
ın eşi, Garip ZİYAN' ın annesi, Sanayi
Esnafından Kadir KIPIÇI' nın kayınvalidesi;
Rufe ZİYAN vefat etmiştir. 
Allah Rahmet eylesin.

ÖZLEM YILDIRIM
Seydimçakallı Köyü' nden, Asım YILDIRIM' ın
kızı; Özlem YILDIRIM vefat etmiştir. 
Allah Rahmet eylesin.

HASAN GÜLEÇ
Eskice Köyü' nden, Mustafa GÜLEÇ ve Güleç
Toptan Kuruyemiş sahibi Hacı GÜLEÇ' in
babası; Hasan GÜLEÇ vefat etmiştir. 
Allah Rahmet eylesin.

MAKBULE KAPLAN
Palabıyık Köyü' nden, Celal KAPLAN' ın eşi,
Döndü, Sultan, Songül, Naki, Hasan Hüseyin
ve Ayhan KAPLAN' ın annesi; Makbule KAP-
LAN vefat etmiştir. 
Allah Rahmet eylesin.

ARZU CANDAY
Erdek Köyü' nden, Satılmış YAKAR' ın annesi,
Mehmet KAMBUR' un kayınvalidesi; Arzu
CANDAY vefat etmiştir. 
Allah Rahmet eylesin.

İLHAN MAZAK
Osmancık' tan gelme, Leman MAZAK' ın eşi,
Eray, Ersoy ve Mustafa MAZAK' ın babası,
Sobacı Esnafından Yakup, Tuncay ve Erol
KULUCAN' ın kayınbiladeri, Adem KARAAY-
TU' nun kayınpederi, Vergi Dairesi' nden emek-
li; İlhan MAZAK vefat etmiştir. Allah Rahmet
eylesin.

GALİP DÜVEN
Türkler Köyü' nden gelme, Tapu Kadastro
Müdürlüğü' nden emekli Emlakçı Esnafından
Yusuf Emre DÜVEN ve Canan ÖZTOPRAK' ın
babası, Polis Memuru Ruşen ÖZTOPRAK' ın
kayınpederi; Galip DÜVEN vefat etmiştir.
Allah Rahmet eylesin.
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Türk Kardiyoloji Derneği, 29 Eylül
Dünya Kalp Günü’nde bir basın toplantısı
düzenleyerek Türkiye’deki kalp krizi riskini
masaya yatırdı.

Ani kalp krizi nedeniyle ölüm oranının
Avrupa ortalamasına kıyasla daha yüksek oldu-
ğu Türkiye’de kalp krizi riskinin azaltılmasına
yönelik çalışmalar yapan Türk Kardiyoloji
Derneği, 29 Eylül Dünya Kalp Günü’nde bir
basın toplantısı düzenleyerek Türkiye’deki kalp
krizi riskini masaya yatırdı.

AstraZeneca’nın desteğiyle hayata geçi-
rilen “Artık Kalpler Susmasın” sosyal sorumlu-
luk kampanyasının tanıtımı gerçekleştirildi.
Basın toplantısında değinilen verilere göre
Türkiye, Avrupa genelinde kalp krizi nedeniyle
en fazla kadının hayatını kaybettiği ülke duru-
munda.

TÜRK KADINLARINDA KALP
KRİZİ RİSK FAKTÖRLERİ DAHA

YÜKSEK 
Kalp krizi ve koroner hastalıkların

genellikle erkeklerde görüldüğü gibi yanlış bir
kanı olsa da, Türkiye’de tam tersi bir durum
söz konusu. Genellikle şişman olan, az hareket
eden ve kolesterolü yüksek olan Türk kadınla-
rında kalp krizi risk faktörleri daha yüksek
seviyede. Bu genel risk faktörlerinin yanı sıra,
gebelik sırasında görülen yüksek tansiyon,
gebelikte aşırı kilo alımı, bu kiloların 1 yıl için-
de verilememesi, erken doğum ve depresyon
şeklinde kadınlara özgü risk faktörleri de koro-
ner hastalık riskini artırıyor.

Ancak bu risk faktörlerinin genel risk
faktörleri kadar iyi teşhis edilememesi, kadın-
larda görülen kalp krizine bağlı ölümleri artırı-
yor. Önlem alınmazsa tarihte ilk kez, sonraki
nesil bir öncekinden daha kısa yaşayabilir!

Toplantıda yaptığı konuşmada
Türkiye’deki koroner kalp rahatsızlığına bağlı
ölümlerin en sık ölüm nedenleri arasında oldu-
ğunun altını çizen Prof. Dr. Lale Tokgözoğlu,
“Dünya Sağlık Örgütü verilerine göre “iskemik
kalp hastalığı” 2030 yılına kadar dünyadaki en
önemli mortalite sebebi olacak.

Türkiye’de ani kalp krizi geçiren kişile-
rin bu kriz sebebiyle 1 yıl içinde ölüm oranı
%32. Bu oran Avrupa ortalamasının bir hayli
üstünde. Koroner kaynaklı ölümlerde Avrupa
ülkeleri arasında erkeklerde ikinci, kadınlarda
ise ilk sırada yer alıyoruz. Bu, ivedilikle çöz-
memiz gereken bir sorundur.

Dünya Sağlık Örgütü’nün öngörülerine
göre eğer önlem alınmazsa tarihte ilk kez bir
sonraki nesil bir öncekinden daha kısa yaşama
ihtimaline sahiptir. Sanayi devrimi ile dünyada
sağlıksız yağ ve rafine şeker tüketimi artmış, lif
alımı azalmış, sağlıksız pişirme teknikleri ve
fast food türü besinlerin tüketimi artmıştır.

Bunun yanısıra modern yaşamın getirdi-
ği hareketsizlik ve stres gibi faktörlerin de
olumsuz etkileri eklenmiştir. Bilim, tıp ve tek-
nolojideki gelişmelerle insan ömrünün giderek
uzaması beklenirken sişmanlık, şeker hastalığı
ve kalp damar hastalıklarındaki önlenemez artış
elde edilen kazanımları yok edecektir.” ifadele-
rini kullandı.

KALP SAĞLIĞI İÇİN İDEAL
RUTİN, HAFTADA 5 GÜN, YARIM

SAAT YÜRÜYÜŞ
Toplantıda açıklamalarda bulunan Türk

Kardiyoloji Derneği’nin Önceki Başkanı Prof.
Dr. Lale Tokgözoğlu, Türkiye’de her yıl ani
kalp krizine bağlı olarak 100 bin civarında
ölüm meydana geldiğini belirtirken, bir kez
kalp krizi geçiren hastanın yeniden kalp krizi
geçirme riskinin sürdüğünü vurguladı.

Tokgözoğlu, “Hareketsizlik çağımızın
önde gelen sorunlarından biri olup, özellikle
kadınlarda olmak üzere, her iki cinsiyette başlı
başına bir risk faktörüdür. İdeali kişinin haftada
5 gün yarım saat yürüyüş veya tempolu başka
bir hareketi uygulamasıdır. Modern şehir yaşa-
mında bu zor görülse de, hiç değilse günlük
hayatta da mümkün olduğunca taşıt kullanmak
yerine yürümek, asansör yerine merdiven kul-
lanmak, birçok şehirde olan yürüyüş parkurla-
rında yürümek önerilir. Gençleri bilgisayar
başından kaldırıp spor alışkanlığı kazandırmak
çok önemlidir.” dedi. 

ARTIK KALPLER SUSMASIN!
Türk Kardiyoloji Derneği’nin liderliğin-

de ve AstraZeneca’nın desteğiyle başlatılan
“Artık Kalpler Susmasın” sosyal sorumluluk
kampanyası ani kalp krizine (Akut Koroner
Sendrom) karşı toplum bilincini artırmayı
hedefliyor.

TÜRKMEN, “UFAK
DEĞİŞİKLİKLERLE KALBİMİZİ

KORUMAMIZ MÜMKÜN”
Kampanyanın yüzü Arda Türkmen, şun-

ları söyledi: “Alışkanlıklarımızı biraz değiştire-
rek, kalp sağlığımızı koruyabileceğimizi hepi-
miz biliyoruz. Bunun için tek ihtiyacımız olan
şey biraz gayret ve motivasyon. Mesleği gereği
sürekli mutfakta yer alan biri olarak, bu değişi-
min mutfaktan başlayacağına inanıyorum.

(Haber Merkezi)

TÜRK KADININ
kalbi alarm veriyor!

Sosyal Güvenlik Kurumu (SGK) ile
bankalar arasında emeklilere aylıkları karşılı-
ğında belli bir miktar promosyon verilmesi için
yürütülen görüşmelerde sona gelindi

Sosyal Güvenlik Kurumu (SGK) ile
bankalar arasında emeklilere aylıkları karşılı-
ğında belli bir miktar promosyon  verilmesi
için yürütülen görüşmelerde sona gelindi.
Tarafların vardığı anlaşmaya  göre, verilecek
promosyonda emeklilerin aylık miktarları belir-
leyici olacak, 3  yıllık promosyonlar toplu ola-
rak ödenecek, ilk ödemeler bu yıllın sonunda
yapılacak. 

Emeklilerin, 2007/21 sayılı Başbakanlık
genelgesiyle kamuda  çalışanların maaşları kar-
şılığında aldığı banka promosyonunun, emekli-
lere de  aylıkları karşılığında verilmesi talebiy-
le gündeme gelen tartışmalar, AK  Parti'nin
konuyu seçim beyannamesine taşımasıyla cid-
diyet kazanmıştı.

Asgari ücretin bin 300 liraya yükseltil-
mesi, emekli aylıklarına zam  yapılması ve
ticari faaliyette bulunan emeklilerden Sosyal
Güvenlik Destek Primi  kesintisinin kaldırılma-
sı gibi seçim sürecindeki vaatlerini hayata geçi-
ren  hükümet, emeklilere aylıkları karşılığında
banka promosyonu verilmesi vaadini de  haya-
ta geçirmek üzere.

PROMOSYON 450 İLE 900 LİRA
ARASINDA OLACAK 

SGK ile bankalar arasında emeklilere
aylıkları karşılığında belli bir  miktar promos-
yon verilmesi için yaklaşık 6 aydır yürütülen
görüşmelerde sona  yaklaşıldı.

Taraflar arasında anlaşmaya varıldığı ve
böylece emekli aylıklarında  yapılan kademe-
lendirmeyle emeklilere 3 yıllığına toplam 450
ile 900 lira arasında  değişen miktarlarda banka
promosyon verileceği öğrenildi.

Promosyon miktarında emeklilerin
aylıkları belirleyici olacak. Yani  aylığı yüksek
olan emeklilere daha yüksek promosyon verile-
cek. Emeklilere  promosyon kapsamında toplu
olarak 3 yıllık ödemenin yapılması ve ilk öde-
melerin  bu yılın sonunda gerçekleştirilmesi
planlanıyor. 

Faruk Çelik ve Süleyman Soylu'nun
Çalışma ve Sosyal Güvenlik Bakanlığı  dönem-
lerinde de konuşulan ve çözüme kavuşturması
yönünde çaba harcanan promosyon  konusu
önümüzdeki ay sonuçlandırılacak. Milyonlarca
emekliye müjdeyi vermek ise  yeni Çalışma ve
Sosyal Güvenlik Bakanı Mehmet
Müezzinoğlu'na kısmet olacak. 

SGK tarafından 2015'te 485 bin 410'u
yaşlılık, 11 bin 847'si malullük/vazife malullü-
ğü olmak üzere toplam 497 bin 257 kişiye
emekli aylığı bağlanmıştı.

Sisteme yeni dahil olanlarla birlikte
geçen yıl emeklilere aylıkları kapsamında top-
lam 152 milyar lira ödeme, bankalar aracılığıy-
la yapılmıştı. (Haber Merkezi)

Emekliye müjde

Türkiye İstatistik Kurumu’nun (TÜİK)
araştırmalarına  göre, 2012 yılında 65 yaş ve
üzerindeki nüfus 5,7 milyon iken, 2023 yılında
8,6 milyona 2050 yılında 19,5 milyona, 2075
yılında ise 24,7 milyona çıkacağı tahmin edili-
yor.

1 Ekim Dünya Yaşlılar Günü nedeniyle
Halk Sağlığı Müdürlüğü’nden konuyla ilgili
yapılan açıklamada, şu ifadelere yer verildi:

Yaşlanma, tüm dünya ülkeleri açısından
önemi her geçen gün artan evrensel bir gerçek-
liktir.

Günümüzde nüfus artış hızındaki azalma
eğilimi ve ortalama yaşam beklentisinin yüksel-
mesi genel nüfus içinde yaşlı nüfus oranının
artmasına yol açmakta ve dünyamız giderek
demografik yaşlanma sürecine girmektedir.
Türkiye İstatistik Kurumu’nun (TÜİK) araştır-
malarına  göre, 2012 yılında 65 yaş ve üzerin-
deki nüfus 5,7 milyon iken, 2023 yılında 8,6
milyona 2050 yılında 19,5 milyona, 2075 yılın-
da ise 24,7 milyona çıkacağı tahmin edilmekte-
dir.

Bireyin yaşamını uzatmanın yanında
yaşlılık döneminde sağlığın geliştirilmesi de
önem taşımaktadır. Yaşlılıkta daha iyi ve kalite-
li bir yaşam için yeterli ve dengeli beslenme,
alkol ve sigara kullanımından uzak durma ve
özellikle doğru fiziksel aktivite ve egzersiz
yapma yaşlanma ile ortaya çıkabilecek önemli
sağlık sorunlarından başarılı şekilde korunma
sağlayacaktır.  Düzenli fiziksel aktivitenin, bir-
çok sistemin ve organın fonksiyonu üzerinde
olumlu etkileri bulunurken, fiziksel aktivite
azlığı, yaşlanma süreci ile oluşan fizyolojik
değişiklikleri hızlandırır, pek çok kronik hasta-
lık sıklığını artırır, bu hastalıkların daha erken
yaşta görülmesini sağlar.  Kısaca; yaşlılığı hız-
landırarak yaşam süresini kısaltır.

(Haber Merkezi)

Türkiye yaşlanıyor

Hitit Medeniyeti'nin baş-
kenti Hattuşa'nın UNESCO tara-
fından Dünya Kültür Miras
Listesi'ne alınışının 30. yılı dola-
yısıyla Boğazkale Kaymakamlığı
ve Belediye Başkanlığı tarafın-
dan Çorum Valiliği ve milletve-
killerin desteği ile başlatılan
etkinliklerin finali Pazar günü
yapıldı.

Tarihi Hattuşa Milli Parkı
girişinde düzenlenen etkinliğe
Çorum Valisi Necmettin Kılıç,
Çorum Milletvekilleri Salim
Uslu, Lütfiye İlksen Ceritoğlu
Kurt, Çorum Cumhuriyet
Başsavcısı Ömer Faruk Yurdagül,
Çorum Ağır Ceza Mahkeme
Başkanı Halil Yüksel, Boğazkale
Kaymakamı Osman Aydoğan,
Boğazkale Belediye Başkanı
Osman Tangazoğlu, İlçe Belediye
Başkanları ve çok sayıda misafir
katıldı.

Pazar akşamı yapılan final
etkinliğinde, Turizm Bakanlığı
Güzel sanatlar Genel Müdürlüğü
ekipleri özel bir program düzen-
ledi.

Tüm şehitler için yapılan
saygı duruşu ve İstiklal Marşının
okunmasıyla başlayan etkinlik
Kur’an-ı Kerim tilafeti ile devam
etti.

Daha sonra Boğazkale
kaymakamı Osman Aydoğan ve
Belediye Başkanı Osman
Tangazoğlu birer konuşma yaptı.

Boğazkale’de bir yıl
devam edecek etkinliklerin ilkini
bugün yaptıkları programla sona
erdireceklerini söyleyen,
Belediye Başkanı Osman
Tangazoğlu, gelen misafirlere
hoş bir vakit geçirmeleri dileğin-
de bulundu.

Hattuşa’nın Dünya Kültür
Miras Listesi'ne alınışının 30.
Yılını yapılan çeşitli etkinliklerle
kutladıklarını belirten
Kaymakamı Osman Aydoğan, “
Çorum Valiliği Başkanlığında
yapılan turizm çalıştayı neticesin-
de bir yıllık bir program tertiple-
dik. İstanbul’da resim sergisiyle
başlayan tanıtım faaliyetlerimiz
yıl içerisinde Ankara ve çeşitli
illerde devam eden tanıtıcı faali-
yetlerimiz bu akşam sona eriyor.
Bu faaliyetlerimizde bize destek
veren herkese teşekkür ediyo-
rum” dedi.

Çorum Valisi Necmettin
Kılıç, turizm çalıştayının yapıl-
masına katkı sağlayan milletve-
killerine teşekkür ederek, başka
bir programa katılmak üzere
Boğazkale’den ayrıldı.
Boğazkale Kaymakamlığı tara-
fından etkinliklerin hazırlanma-
sında emeği geçenlere plaket tak-
dimi yapıldı. Program, İstanbul
tarihi Türk müziği topluluğu
mehter ve halk oyunları ekipleri-
nin gösterileri ile sona erdi.
(Haber Merkezi)

Ceritoğlu'na plaket

AK Parti Çorum
Milletvekili, Sağlık, Aile, Çalış-
ma ve Sosyal İşler Komisyon
Üyesi Lütfiye İlksen Ceritoğlu
Kurt, TRH Haber’e Hattuşa’nın
UNESCO tarafından “ Dünya
Mirası listesine alınışının 30.
Yıldönümü etkinlikleri ile ilgili
çalışmaları değerlendirdi. 

Hattuşa’nın Kültür turiz-
mindeki yerini alamadığını belir-
ten Ceritoğlu, “Ülkemizde ve
dünyada kültür turizmi artık daha
fazla yer almaya başlamıştır.
Buna rağmen Çorum ve Hattuşa
kültür turizminde hak ettiği yeri
bu zamana kadar bulamamıştır.
Hak ettiği yeri bulması için de
yerel yönetimler ve vekiller ola-
rak gerekli çalışmaları başlattık
ve bunu da başaracağımızdan hiç
şüphemiz yok” dedi.

Ceritoğlu, “Bu çalışmalar
çerçevesinde Boğazkale’de iki
gündür bale gösterilerini, kültürel
ve müzik çalışmalarını sunulduğu
etkinliklerimiz oluyor. Bu etkin-
liklerimizde gelen misafirlerimize
hoş bir vakit geçirdiklerine inanı-
yorum. Bu etkinliklerimiz 1 yıl
boyunca devam edecek” diye
konuştu.

Hattuşa’ya gelen misafir-
lerin sadece ören yerleri gezmek-
le kalmayacağının altını çizen
Ceritoğlu, “Bunun için Hitit Köy
projesi çalışmalarına başladık. Bu
proje ile Hitit uygarlığı dönemde

yapılan ekmek, taş oymacılığı ve
çömlek gibi çalışmaları buraya
gelen misafirler isterlerse kendi-
lerinin yapabileceği bir Hitit
Köyü yapmaya çalışıyoruz, bu
çalışmanın projeleri tamamlanmış
ve ihale aşamasına gelmiştir”
şeklinde konuştu.

Hattuşa’yı anlatmak için
çok yoğun bir şekilde ülke
büyükelçiliklerini ziyarete ettiğini
kaydeden Ceritoğlu, ziyaret ettiği
elçilere Hitit uygarlığını anlattığı-
nı ve bu ülkeler ile ortak projeler
yapmaya çalıştığını ifade etti.

İnsanlık tarihindeki ilk
anlaşma olan Kadeş anlaşmasının
Hitit uygarlığında yapıldığına
değinen Ceritoğlu, medeniyet
şehri olan Boğazkale’ye gelen
misafirleri en iyi şekilde ağırla-
mak için gerekli çalışmaların
yapıldığını söyledi.

Turistlere Boğazkale’yi
görmeden geçmeyin diye sesle-
nen Ceritoğlu, medeniyet uygarlı-
ğı olan Hattuşa’ya herkesi bekle-
diklerini kaydetti.

Hattuşa’yı anlatan figür-
lerle işletmiş elbisesinden bahse-
den Ceritoğlu, giydiği elbisenin
Çorum’un Kargı İlçesi’ne ait
Kargı bezinden yapıldığının altını
çizerek, elbiseye işlenmiş figür-
lerle Hitit medeniyetinin anlatıl-
maya çalışıldığını ifade etti.
(Haber Merkezi)

‘Boğazkale’yi görmeden
geçmeyin’
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Belediye Demiri
BÜKEMEDİ

Son haftalarda başarılı sonuçlar elde
eden Belediyespor sahasında ligin güçlü ekip-
lerinden Ankara Demirspor’a son dakikada
yediği golle puan kaptırdı ve 1-1 berabere
kaldı. 

Ancak Ankara Demirspor yabana atıla-
cak bir takım değil. Sahada oynadığı futbolla
da bunu kanıtladı. 

Buna rağmen teknik heyetin ve futbol-
cular hafta içerisinde bu maçı daha iyi değer-
lendirmeleri gerekiyor. 

Belediyespor’un rakibini ciddiye alın-
malıydı ve seyircisi önünde
Ankarademirspor’u yenip evine göndermesi
gerekiyordu.

Maça gelince Belediye istekli ve tem-
polu oyun oynamaya çalıştı fakat fazla üretken
olamadı. 

Kanatları çokça kullanamadı derin top
ara pası yapamadı. Orta sahada üstünlüğü eline
geçiremedi. 

Forvette fazla etkili olamadı ve pozis-
yon bulamadı bunun nedeni de Yakup’un tek
forvet oynayışı. 

Aslında Belediyespor sahasında çift
forvet oynamalıdır. 

İkinci santrafor Bilal Özhan’dan yarar-
lanılması gerekirdi. 

Her nedense teknik heyet sahasında çift
santraforu denemiyor. 

Tabi ki Serdar Hoca’nın kafasında fark-
lı şeyler olabilir. 

Ferhat Duman’ın da formsuz oluşu
aslında çift santrafor gerekliydi diye düşünüyo-
rum. 

Bir de teknik heyet oyuncu hamlesini
çok zaman geç yapıyor. Örneğin orta sahada
bazı oyuncular oyundan kopuyor, oyundan
düşüyor. 

Örneğin Emrullah çok özverili, çok
koşuyor, çok çalışıyor fakat çok zaman da
oyundan düşüyor. 

Ve Emrullah’ı bazı zaman dinlendirmek
gerekiyor bu sırada orta sahada derin paslar
final pasları ve oyunu kanatlara aktarma pozis-
yonları çıkmıyor bunlara da karar verecek olan
teknik heyettir. 

Maça gelince Belediyespor kanatları
fazlaca kullanamadı. 

Çok pas trafiği fazlaca yaşanmadı. 
Birde atağa kalkarken kaptırılan toplar

rakibe atak oldu. İki defans oyuncu Ufuk
Aslan ve Yakup Kayış arkaya çok adam kaçır-
dı. 

Bunlarında önleminin alınması gereki-
yor ve bu sarkan topları gününde olan İmam
Almas çok güzel kademe yaparak bu açığı
kapattı fakat futbolda her zaman böyle olmaz. 

Belediyespor bu maçta çok pozisyon
yaratamadı bunun nedenini rakibin iyi bir ekip
olmasına bağlıyorum. Ankara Demirspor iyi
pas yapıyor, iyi atağa kalkıyor. 

Bunun sonucunda da son dakikaya
kadar maçı bırakmayarak 90’ıncı dakikada
istediği sonucu da gol atarak almış oldu. 

Futbolda 1-0 tehlikeli bir skordur raki-
bin direncini kırmak için ikinci golü mutlaka
bulmak ve rakibin direncini kırmak zorunda-
yız. 

Belediyespor zaman zaman iyi futbol
oynayarak rakibin üzerine gitti bunun netice-
sinde güzel bir kanat bindirmesinde Yakup
Kayış 20-30 metre topu taşıyarak aut çizgisine
kadar indi içeriye kestiği topu arkadaşı Yakup
Alkan topla buluştu gelişine vurduğu top
direkten döndü. 

Erkut dönen topu takip edip attığı şutla
Belediyespor’u 1-0 öne geçirdi. Maçta ilk yarı-
da fazlaca pozisyon olmadı ve ilk yarı 1-0
Belediyespor’un üstünlüğü ile sona erdi. 

İkinci yarı başlarken Teknik Direktör
Serdar Bozkur’un oyuncu değişikliği için
yapacağı hamleleri bekliyorduk fakat olmadı. 

İkinci yarıda oyundan düşen yorulan
oyuncular oldu. Fazla pas yapılmadı kanat bin-
dirmeleri fazlaca olmadı ve rakipte bundan
yaralanarak ataklarını hızla geliştirip
Belediyespor kalesine yüklendi. 

Ve bunun neticesinde dakika 90’ı gös-
terirken bir kanat bindirmesinden Doğancan
Topal ceza sahasından çaprazdan vurduğu şut
ile skora eşitliği getirdi. 

Dakika 70’te Ferhat Duman çıktı yerine
Çağrı Tekin girdi. Belediyespor şuursuzca yük-
leniyordu ve dakikalar 85’i gösteriyordu Erkut
Başkaya’nın yerine Salim Uzun girdi. Her iki
oyuncu da oyuna fazla katkı sağlamadı. Maç
karşılıklı ataklarla geçti ve 1-1 sona erdi. 

Ve Belediyespor çok değerli iki puanı
kaybetti. Telafisini inşallah diğer maçlarda
çıkarır diyorum.

ANALİZ

Hüseyin ÇELİK

AK Parti Çorum
Milletvekili, Sağlık, Aile, Çalışma
ve Sosyal İşler Komisyon Üyesi
Lütfiye İlksen Ceritoğlu Kurt,
Sungurlu’nun Arifegazili
Köyü’nde evi yanan aileyi ziyaret
etti.

Milletvekili Ceritoğlu,
geçen günlerde Sungurlu İlçesine
bağlı Arifegazili Köyü’nde elektrik
kontağından çıkan yangında evi,
samanlığı ve ahırı zarar gören
Murat Peşmen ve ailesini ziyaret
ederek, geçmiş olsun dileğinde
bulundu.

Ceritoğlu, Peşmen ailesine
evlerinin yeniden yapılması için
gerekli desteğin devlet tarafından
verileceğini söyledi. Ziyaret sıra-
sında köylülerle sohbet eden
Ceritoğlu, 15 Temmuz darbe giri-
şimi sırasında ve sonrasında vata-
na ve millete sahip çıkmak adına
vermiş oldukları destekten dolayı
teşekkür etti.

Ayrıca, Arifegazililerden
Türkiye’nin geleceği ve bir daha
bu gibi darbe girişimlerinin yaşan-
maması için çocuklarını okutmala-
rını istedi. (Haber Merkezi)

Ceritoğlu’ndan evi
yanan aileye ziyaret

Hattuşa’nın UNESCO tarafından
Dünya Kültür Mirası Listesine alınışının 30.
Yıldönümü etkinliklerle kutlandı. Etkinlikler
için ilçeye giden Çorum Milletvekili ve
TBMM İdare Amiri Salim Uslu, Boğazkale
Kaymakamı Osman Aydoğan ve Belediye
Başkanı Osman Tangazoğlu’nu ziyaret etti.

Ziyarette Kaymakam Aydoğan ve
Belediye Başkanı Tangazoğlu ilçede yapılan
çalışmalar hakkında bilgiler vererek, turist
sayısında artış sağlanması için tanıtıma önem
verdiklerini belirttiler.

Çorum Milletvekili ve TBMM İdare
Amiri Salim Uslu, “Hattuşa Anadolu’nun kal-
binde, UNESCO tarafından Dünya Kültür
Mirası Listesine alınmış ülkemizdeki 9 değer-
den biridir.Boğazkale ilçemizin adının tarihi-
ne uygun Hattuşa olması için TBMM'de ve
Kamuoyunda gündeme getirdik. “Kadim
Anadolu Başkenti Hattuşa’dan Modern Çağın
Başkenti Ankara’ya" sloganıyla TBMM’de
ziyaretler gerçekleştirerek tanıtımına önemli

katkılar sağladık.
Hattuşa antik kenti girişinde yaklaşık 1

Milyon TL yatırım bedeli ile Çevre
Düzenlemesini ve Ziyaretçi karşılama merke-
zini de içine alan bir Kompleks yapıyoruz. 1
Milyon 100 Bin TL’lik Hitit Köyü projemizde
sözleşmeler imzalandı. İhale süreci devam
ediyor. Japon Bahçesi projemiz,Yazılıkaya
Kafeterya ve Satış Büfeleri Projeleri bitti açı-
lışa hazır hale geldi.SİT alanındaki konutların
sorununu çözmek için 78 TOKİ konutu için
projelendirme ve ihale çalışmalarımız devam
ediyor.  İlçe Merkezinden geçen Budaközü
Deresi Taşkın Koruma Tesisinin yapımını
tamamladık ve tarihi dokuya uygun Hitit
desenli korkuluklar yaptık” dedi.

Engellilere yönelik belediye içerisinde
Braille Alfabesi uygulamasından dolayı
Boğazkale Belediye Başkanı Osman
Tangazoğlu’nu tebrik eden Uslu, tüm beledi-
yelerimize ve kamu kuruluşlarına örnek olma-
sını temenni etti.  (Haber Merkezi)

Uslu’dan Aydoğan ve
Tangazoğlu’na 30. Yıl kutlaması

Çorum İl Umumi Hıfzısıhha
Meclisi toplantısı İl Sağlık Müdürü
Dr. İsmail Yücel’in başkanlığında
toplandı.

Havaların soğumasıyla bir-
likte Çorum’da kışa hazırlık devam
ediyor. Bu kapsamda İl Umumi
Hıfzısıhha Meclisi toplantısı
Valilik Toplantısı Salonu’nda ger-
çekleştirildi. Toplantıda alınan
kararlar ise şöyle oluştu:

“Bulaşıcı hastalıklar ve yan-
lış kimyasal madde kullanımından
kaynaklanabilecek rahatsızlık riski
yüksek olan, umuma açık olarak
faaliyet gösteren yüzme havuzları-
nın kontrolü, halk sağlığı açısından
önem arz etmektedir. Bu nedenle;
Sağlık Bakanlığı tarafından hazır-
lanan Yüzme Havuzlarının Tabi
Olacağı Sağlık Esaslan Hakkında
Yönetmelik 06.03.2011 tarihli ve
27866 sayılı Resmi Gazete ile
yayımlanarak yürürlüğe girmiştir.

MADDE 1- Söz konusu
Yönetmelik gereği yapılacak dene-
timlerin Çorum Halk Sağlığı
Müdürlüğü ve Toplum Sağlığı
Merkezleri personelleri tarafından
gerçekleştirilmesine,

MADDE 2- Yüzme havuz-
larında kullanılacak kimyasalların
Türkiye Halk Sağlığı Kurumu tara-
fından üretim izni verilmiş, ruhsat-
landınlmış veya ithal izni düzen-
lenmiş ürünler olmasma, yüzme
havuzu işleticisi ve görevlilerinin
bu konuyla ilgili bilgi ve belgelerin
talep edilmesi halinde denetimler-

de Halk Sağlığı Müdürlüğü görev-
lilerine ibraz edilmesine, denetim
personeline konuyla ilgili yardımcı
olunmasına ve kolaylık sağlanma-
sına,

MADDE 3- Bu karara
uymayan yüzme havuzu yetkili ve
görevlileri 1593 Sayılı Umumi
Hıfzıssıhha Kanunu hükümlerinde
öngörülen cezai müeyyidelerin
uygulanmasına,

MADDE 4- Yüzme havuzu
işleticileri tarafından havuz suyu-
nun mikrobiyolojik ve kimyasal
niteliklerinin takibi için;
Yönetmeliğin Ek-1 (Kimyasal),
Ek-2 (Fiziksel) ve Ek-
3(Mikrobiyolojik)'teki parametrele-
rin analizlerinin en az ayda bir
Sağlık Bakanlığı tarafından yetki-
lendirilmiş laboratuarlarda yaptınl-
masma ve denetimlerde Halk
Sağlığı Müdürlüğü görevlilerine
ibraz edilmek üzere saklanılması-
na,

MADDE 5- Yüzme havuzu
işleticileri tarafından Yönetmeliğin
Ek-4'ünde belirtilen analizlerin
günlük (toplam alkalinite haftada
bir) olarak belirtilen sayılarda
yapılmasına ve sonuçlannın kayıt
altına alınarak, kullanıcılann göre-
bileceği şekilde ilan edilmesine,

MADDE 6- Açık ve kapalı
yüzme havuzu işleticilerin;

a- Açık ve kapalı
yüzme havuzların tadilat ve bakı-
ma alınması durumunda,

b- b- Açık yüzme
havuzlarının ise sezon açılış ve
kapanışında Halk Sağlığı
Müdürlüğüne bilgi verilmesine,

MADDE 7- Bu kararın
gereği için; Çorum Belediye
Başkanlığına, İl Özel İdaresine, İl
Milli Eğitim Müdürlüğüne, Çevre
ve Şehircilik İl Müdürlüğüne, Halk
Sağlığı Müdürlüğüne(Bulaşıcı
Hastalıklar ve Programlar Şube
Müdürlüğü, Toplum Sağlığı
Hizmetleri Şube Müdürlüğüne,
Basın Birimi), İl Basın ve Halkla
İlişkiler Müdürlüğüne, İlçe”
(Haber Merkezi)

İl Umumi Hıfzıssıhha
Meclisi toplandı

Çorum’da karısını çocuklarının gözü
önünde öldüren, kendisini de yaralayan genç
adam, tedavi gördüğünü hastanede yaşam
mücadelesini kaybetti.

Bilindiği üzere, geçtiğimiz Cumartesi
günü saat 17.00 sıralarında Bahçelievler
Mahallesi Mehmet Akif Ersoy Caddesi Ateş
Apartmanı’nda meydana gelen olayda 25
yaşındaki Volkan Şahin Turgut isimli şahıs,
geçimsizlik yaşadığı ve kendisinden ayrılmak

isteyen karısı Özlem Yıldırım ile tartışmış,
ardından da karısını iki çocuğunun gözü önün-
de vurarak öldürmüştü.

Kendisi de intihara kalkışan Volkan
Şahin Turgut, ağır yaralı olarak kaldırıldığı
Hitit Üniversitesi Çorum Eğitim ve Araştırma
Hastanesi’nde yapılan tüm müdahalelere rağ-
men kurtarılamayarak hayatını kaybetti.
(Haber Merkezi)

Cinnet getiren koca öldü

Yeşilırmak Elektrik Dağıtım A.Ş.
Çorum Koordinatörlüğü tarafından, Çorum’da
yapılacak olan teknik çalışmalar nedeniyle
“Programlı Elektrik Kesintisi” uygulanacağı
açıklandı.

Kamuoyunun önceden bilgilendirilme-
si amacıyla Yeşilırmak Elektrik Dağıtım A.Ş.
Çorum Koordinatörlüğü’nden yapılan açıkla-
mada, elektrik kesintisi uygulanacak olan böl-
geler, zaman dilimi ve işin içeriği şöyle:

06.10.2016 Tarihinde Çorum İli
Merkez  Şehir  Şebekede 09:00-11:00 saatleri
arasında "Osos Çalışması" nedeniyle; Beytepe
2 Cadde Bir Kısmı, Beytepe 3 Cadde Bir
Kısmı, Beytepe 4 Cadde Bir Kısmı, Beytepe 5
Cadde Bir Kısmı, Beytepe 1 sokak, Beytepe 2
sokak,Beytepe 5 sokak, Cumhuriyet
Caddesi,Millet Caddesi,Millet Sokak,Vatan
Caddesi Bir Kısmı, Çoraklık Caddesi Bir
Kısmı, Bahabey Caddesi Bir Kısmı, Çoraklık
2,4,6,7,8 Sokaklar, İpekli Evler
15,25,27,29,31,33 Sokaklara,

06.10.2016 Tarihinde Çorum İli
Merkez  Şehir  Şebekede 12:30-14:30 saatleri
arasında "Osos Çalışması" nedeniyle; Hıdırlık
Caddesi Bir Kısmı,tarım Caddesi Bir
Kısmı,iskilip 12,18 Sokaklar, Çevreyolu

İskilip Kavşağı İle Toptancılar Sitesi
Arası,bıyıkoğlu Petrol,turkuaz Petrol, İnönü
Caddesi Bir Kısmı,

06.10.2016 Tarihinde Tarihinde Çorum
İli Merkez  Şehir  Şebekede 15:00-17:00 saat-
leri arasında "Osos Çalışması" nedeniyle;
İlhan GÜREL Caddesi Bir Kısmı, BUHARA
5 Cadde Bir Kısmı, Buhara 20,21,22,23,25,27
Sokaklar, Buhara 10,19,8,15 3. Cadde Bir
Kısmı 5.Cadde Bir Kısmı,bişkek Caddesi Bir
Kısmı, 6. Cadde Bir Kısmı, Bişkek Caddesi
Bir Kısmı, Selçuk 25,27,29,31,32,33,34
Sokaklara,

06.10.2016 Tarihinde Çorum İli Kırsal
Şebekede 08:30-17:00 saatleri arasında "
Bakım Onarım Çalışmaları" nedeniyle; Kip
Tavukçuluk -Ag Vealtınbaş Bağları Bir Kısmı,
Elemin Bağları Bir Kısmı, Büget Köyü- Ag,
Şimşekler Otomotiv Otelcilik ve Turizm,
Tetik Tavukculuk, Al-Nesimi Bolat Besi Çift-
liği'ne,

06.10.2016 Tarihinde Çorum İli Kırsal
Şebekede 08:30-17:00 saatleri arasında "
Bakım Onarım Çalışmaları" nedeniyle; Ömer-
bey Köyü -Og, Büget Köyü -Ag, Büget Köyü
Rıfat Patır Bölgesine,

(Haber Merkezi)

Elektrik kesintisi


